
Verslag van de bestuursvergadering 71 van de VGG op 7 juni 2022 op kantoor bij De Goudse. 

Deelnemers: Sonja Bok, Rien Molleman, Han van Leeuwen, Wout Salet, Jan Jaap Sarink en Harry 
Spruijt. 

Opening 

Harry opent de vergadering. Vandaag woont Rien voor de laatste maal een bestuursvergadering bij. 
Ook verlaat hij de evenementencommissie. Harry dankt Rien voor zijn inzet en creativiteit. Later in het 
jaar zullen wij officieel afscheid nemen. 

Verslag van de bestuursvergadering 70 (1 maart 2022) 

Akkoord. 

Binnengekomen mededelingen 

Bij de agenda voor deze vergadering was een lijst gevoegd met ontvangen berichten van 16-2-2022 t/
m 24-5-2022. Hier zijn verder geen vragen over. 

Glossy 

Harry legt uit dat we met De Goudse in een kringetje blijven draaien. De technische afdelingen van De 
Goudse hebben geen gelegenheid om in 2022 te helpen met het maken van de glossy. Wel is De 
Goudse akkoord dat wij een externe partij inhuren, mits de kosten redelijk zijn. Na een globale opgave 
van de kosten, is deze intern doorgeleid aan CMC. Daar komen weer nadere vragen uit voort die we 
inmiddels op 19 mei met de door ons ingeschakelde derde partij (Liliane Visser) besproken hebben. 
Op basis hiervan is gemeld dat de kosten 7.500 euro bedragen. Wij hebben het doel om deze glossy 
uit te brengen verbreed. Wij willen namelijk graag ook onze adspirant-leden binnen De Goudse gaan 
bereiken. Wij denken dat van belang is dat wij aan De Goudse nader uitleggen welke doelen wij 
nastreven in combi met de prijs die uit het gesprek met Liliane is gekomen. De Goudse heeft weinig 
tijd maar men kan op kortere tijd wel ‘zoomen’. Wij geven echter de voorkeur aan een persoonlijk 
gesprek. Ook spelen er inmiddels wat andere zaken met De Goudse die we wat eerder dan het 
geplande jaaroverleg willen bespreken. Harry probeert tot een afspraak te komen. Wat de inhoud van 
de glossy betreft heeft Liliane ons geduid wat er allemaal bij komt kijken, o.a. gebruik maken van een 
thema. 

Jaarlijkse vergoeding aan leden bestuur en commissies 

Jan Jaap heeft een notitie over dit onderwerp geschreven. In de huidige onkostenregeling is nog 
opgenomen dat voor treinreizen die nodig zijn voor de VGG op basis van eerste klasse mag worden 
gedeclareerd. Het bestuur acht vergoeding op basis van tweede klasse voldoende. Wout merkt nog 
op dat onder omstandigheden een cumulatie van vrijwilligersvergoeding en kosten tot fiscale 
problemen kan leiden. Wij werken niet met een vaste vergoeding voor onkosten maar op basis van 
werkelijk gemaakte kosten. Problemen op dit punt zijn daarom niet te verwachten. De bedragen voor 
dit verenigingsjaar blijven gehandhaafd. Jan Jaap werkt de notitie verder uit, waar nodig zullen we het 
huishoudelijk regelement aan moeten passen. 

Status notitie promotie VGG in De Goudse organen 

Deze notitie is opgesteld door Han en al bij De Goudse aangekondigd. Open stond nog het punt van 
de juiste definitie van het lidmaatschap dat ook speelt ook bij de aanpassing van onze statuten. 
Alvorens de notitie aan De Goudse te sturen werd het oordeel van de notaris hierover afgewacht. De 
notaris heeft aangegeven dat onze definitie volstaat. De notitie zal aan De Goudse gezonden worden. 

Verdere zaken met De Goudse 

Er is enige discussie met De Goudse ontstaan over het feit wanneer/aan wie door HRM de VGG- brief 
(met inschrijfformulier nieuw lid) wordt verstrekt. De Goudse verstrekt de brief niet altijd. De VGG heeft 
aangegeven dat het niet uitmaakt met welke regeling men met (vroeg) pensioen gaat, aparte afspraak 
of collectief. Wij wachten op antwoord. 

De VGG heeft  De Goudse gewezen op de inhoud van de Code Rechtstreeks verzekerde regelingen. 
Hieruit blijkt dat de VGG gehoord dient te worden aangaande pensioenzaken. De Goudse erkent dit 



niet. Naar onze mening blijkt dit recht ook uit andere wet- en regelgeving. Harry zal nog op zoek gaan 
naar de juiste artikelen. We willen dit punt opnieuw aan de orde stellen. 

In de mail van 27-5-2022 van HRM aan de VGG ziet het bestuur ruimte die De Goudse geeft om 
opnieuw het gesprek met Pensioenuitvoerders aan te gaan, om er voor te zorgen, dat deze wanneer 
zij een pensioen gaan verstrekken aan een ex- werknemer van De Goudse, betreffende verzekerde 
op ons bestaan wijzen. Verdere actie door Harry. 

Algemene Jaarvergadering 

We hebben nog geen kandidaat kunnen vinden voor de vrijgekomen plaats in de 
evenementencommissie.  

Han meldt Rien af bij de Kamer van Koophandel en meldt Wout aan. Tevens wordt de UBO-verklaring 
voor Wout ingezonden. Han zal De Goudse vragen attent te zijn op stukken die door de Kamer van 
Koophandel aan De Goudse worden gezonden met het verzoek deze z.s.m. aan ons door te zenden. 

Han heeft de stukken voor de aanpassing van de statuten aan de notaris verzonden. Inmiddels heeft 
er een telefonische intake plaatsgevonden. Over een week of twee volgt er een door de notaris 
opgemaakt stuk ter nadere beoordeling. Inmiddels is er een dossier aangemaakt en is de kopie van 
onze UBO-aangifte aan de notaris gezonden. Ook is een WWFT-formulier ingevuld. Zodra er 
overeenstemming bestaat over de aangepaste tekst, wordt deze ter info aan De Goudse gezonden. 
De leden worden uitgenodigd voor een extra ledenvergadering. De stukken dienen zij minimaal vijf 
dagen ervoor ontvangen te hebben. De aanwezigen kunnen direct een besluit nemen over de 
aangepaste statuten. Hierna vindt de officiële ondertekening bij de notaris plaats. Han zal De Goudse 
informeren over het feit dat we een extra ledenvergadering zullen (moeten) organiseren. 

Evaluatie buffet 5 mei 

Was prima georganiseerd. De akoestiek in de patio is niet erg goed. Ondanks op halve kracht en met 
‘kleine’ installatie spelen door de band werd het geluid door een deel van de aanwezigen als storend 
ervaren. Wellicht bij een volgend evenement geen band meer huren? Verdere vragen, ene jaar uitje, 
andere jaar buffet? Of allebei?  

Uitje in september 

Wout heeft contact gelegd met Zwaluw Reizen om zeker te weten dat het uitje nog onder dezelfde 
condities zal plaatsvinden. Dit is bevestigd. De uitnodiging aan de leden worden eind juni/begin juli 
verzonden. 

Rondvraag 

Geen. 


